
PROTOKÓŁ NR LIX/2023
z LIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń 

19 stycznia 2023 r.

Miejsce  obrad sala  konferencyjna  Urzędu  Gminy  w  Rzekuniu,  ul  Kościuszki  33,
w godz.  15.00  –  16.40.  Obecnych  jest  14  radnych  na  ogólną  liczbę  14.  Lista  obecności
w załączeniu do protokołu. Obradom przewodniczy Małgorzata Żebrowska Przewodnicząca
Rady Gminy.

Radni obecni:
1. Dmochowski Stanisław 8.  Mierzejewski Ireneusz
2. Gierwatowski Andrzej 9.  Namiotko Jarosław
3. Kaczmarczyk Rafał Marcin 10. Pupek Rafał
4. Konopka Jerzy 11. Sikorski Włodzimierz
5. Łada Łucja 12. Wojsz Anna Sylwia
6. Majewski Zdzisław 13.  Żebrowska Małgorzata
7. Mierzejewski Bogdan 14.  Olech Dariusz

Ponadto w sesji uczestniczą:

1. Podolak Bartosz - Wójt Gminy
2. Żebrowski Krzysztof - Sekretarz Gminy

oraz sołtysi. Ogółem w sesji uczestniczy około 30 osób.

Przebieg obrad:
Ad. 1
Przewodnicząca  Rady  Gminy Małgorzata  Żebrowska  otworzyła  sesję  powitała  radnych,
zaproszonych  gości,  sołtysów  gminy  przybyłych  na  obrady  LIX  zwyczajnej  sesji  Rady
Gminy. Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy poinformowała,  że  wpłynął  wniosek  Pana  Wójta  o
wprowadzenie do porządku obrad LIX (59) zwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń jako punkt
13  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawki  za  1  kilometr  przebiegu
pojazdu  w  zakresie  określenia  zwrotu  kosztów  dowożenia  rodzicom  dzieci
niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Rzekuń do szkół i przedszkoli.
Sekretarz  Gminy wyjaśnił  i  omówił  konieczność  wprowadzenia  projektu  uchwały  do
porządku obrad.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek Pana Wójta o wprowadzenie
do  porządku  obrad LIX  (59)  zwyczajnej  sesji  Rady  Gminy  Rzekuń  jako  punkt  13
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w
zakresie  określenia  zwrotu  kosztów  dowożenia  rodzicom  dzieci  niepełnosprawnych
zamieszkałych na terenie Gminy Rzekuń do szkół i przedszkoli.
W  głosowaniu  jawnym  za  wnioskiem  głosowało  14  radnych,  głosów  przeciw
i  wstrzymujących  się  nie  było.  Bezwzględną  większością  głosów punkt  13  Rozpatrzenie
projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr  przebiegu pojazdu w zakresie
określenia zwrotu kosztów dowożenia rodzicom dzieci niepełnosprawnych zamieszkałych na
terenie Gminy Rzekuń do szkół i przedszkoli został wprowadzony do porządku obrad jako
punkt 13.
Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  i  poddała  pod  głosowanie  porządek  obrad  LIX
zwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń.

Strona 1 z 13



W  głosowaniu  jawnym –  imiennym,  na  stan  14  radnych,  obecnych  jest  14.  Głosowanie
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk - jestem za 
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za porządkiem obrad głosowało 14 radnych - jednogłośnie.
Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;

2. Przyjęcie protokołu nr LVIII/2022 z sesji Rady Gminy Rzekuń;

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata
2023 - 2029;

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2023
rok;

5. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  w  drodze
darowizny przez Gminę Rzekuń nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej
numerem geodezyjnym 60/5 o pow. 0,1284 ha położonej w obrębie Czarnowiec gm.
Rzekuń;

6. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  w  drodze
darowizny przez Gminę Rzekuń nieruchomości gruntowych niezabudowanych – drogi
wewnętrzne, oznaczonych numerami geodezyjnymi: 503/13 o pow. 0,0356 ha, 503/15
o pow. 0,0899 ha położonych w obrębie Dzbenin gm. Rzekuń;

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych
zlokalizowanych na terenie gminy Rzekuń, których właścicielem lub zarządzającym
jest Gmina Rzekuń oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków;

8. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/118/2016 z dnia
29 lutego 2016 r. (zmienionej Uchwałą Rady Gminy Rzekuń XLVI/350/2022 z dnia
25  lutego  2022  r.)  w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z zaburzeniami  psychicznymi,  oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu
ich pobierania;

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego
uprawniającego  do  przyznania  pomocy  w zakresie  dożywiania  w formie  posiłku,
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego
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w postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym
programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023;

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2023 rok;

11. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/66/2007 Rady
Gminy Rzekuń z  dnia  15  października  2007 roku  w sprawie  uchwalenia  statutów
sołectw;

12. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w
2023  r.  za  kształcenie  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  placówkach
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Rzekuń;

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu
pojazdu  w  zakresie  określenia  zwrotu  kosztów  dowożenia  rodzicom  dzieci
niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Rzekuń do szkół i przedszkoli;

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Rzekuń;

15. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami;

16. Interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów;

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów;

18. Wolne wnioski i informacje;

19. Zakończenie obrad.

Ad. 2
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół był dostępny do wglądu zgodnie 
z informacją zawartą w zawiadomieniu o sesji. Radni uwag nie zgłaszali.
Protokół nr  LVIII/2022 z sesji  Rady Gminy Rzekuń został  przyjęty jednogłośnie -  14 za

Ad. 3
Wójt  Gminy zgłosił,  odczytał  i  omówił  autopoprawkę  do  projektu  uchwały  w  sprawie
Wieloletniej  Prognozy Finansowej  na lata  2023 -  2029 oraz projektu uchwały w sprawie
uchwalenia uchwały budżetowej na 2023 rok.

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały  w
sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej  na lata  2023 -  2029 oraz projektu uchwały w
sprawie  uchwalenia uchwały budżetowej na 2023 rok.
W  głosowaniu  jawnym  radni  autopoprawkę  przyjęli  -  13  głosami  za,  1-  głosem
wstrzymującym.
Radny  Włodzimierz  Sikorski zapytał  z  czego  wynika  tak  wysoka  kwota  zmniejszenia
wydatków związanych z opłatami za pobyt dzieci z terenu gminy Rzekuń w przedszkolach
poza gminą.  
Wójt  Gminy poinformował,  że  dzieci  z  gminy  Rzekuń  uczęszczają  do  placówek
oświatowych, które są poza terenem gminy Rzekuń, więc zgodnie z ustawą refinansujemy
koszty,  zwracając  je.  Do  nas  z  kolei  wpływają  subwencje  z  innych  gmin  czy  miasta.
Powiedział  również,  że  założyliśmy,  iż  w tym roku więcej  dzieci  z  naszej  gminy będzie
uczęszczało  do naszych placówek oświatowych stąd ta różnica w kwocie.
Radny Rafał Pupek zadał pytanie dotyczące zakupu autobusu. 
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Wójt Gminy  oznajmił,  że zadanie dotyczące zakupu autobusu, które było w tamtym roku
uchwalone było jednoroczne. Niestety nikt nie przystąpił do przetargu dlatego też wygasło. W
związku z czym ponownie wprowadzamy kwestię zakupu autobusu i ujmujemy ją w budżecie
na 2023 r.

Radny Włodzimierz Sikorski opuścił salę. W obradach uczestniczy 13 radnych.
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 - 2029.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Radny Włodzimierz Sikorski wszedł na salę. W obradach uczestniczy 14 radnych.
Przewodnicząca  Rady  Gminy poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały w  sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 - 2029 wraz z przyjętą autopoprawką. Radni
uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr LIX/442/2023 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 4
Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie  uchwalenia uchwały budżetowej na 2023
rok oraz przedstawił informacje dotyczące planowanych inwestycji i ich finansowania.
Radny Dariusz Olech opuścił salę. W obradach uczestniczy 13 radnych.
Radny  Włodzimierz  Sikorski zadał  pytanie  dotyczące  środków  finansowych  w  projekcie
budżetowym na 2023 r.  przeznaczonych na budowę boiska wielofunkcyjnego przy szkole
podstawowej w Drwęczy.
Wójt  Gminy wyjaśnił  potrzebę  oraz  pozytywne  rezultaty  budowy  tego  boiska.  Omówił
również możliwości pozyskania dotacji.  Zauważył,  że na początku kadencji  obecnej Rady
Gminy do szkoły w Drwęczy uczęszczało około 40 uczniów. Dzisiaj liczba ta wzrosła do
około 100.
Radny Dariusz Olech wszedł na salę. W obradach uczestniczy 14 radnych.
Radny  Włodzimierz  Sikorski zapytał  skąd  pozyskamy  dofinansowanie  na  utwardzenie  i
zagospodarowanie terenu wokół kościoła w Rzekuniu oraz, który konkretnie to teren?
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Wójt Gminy poinformował, że zadanie obejmuje teren za obecnym parkingiem przy kościele.
Niestety nie otrzymaliśmy w poprzednim roku dofinansowania na ten cel w związku z czym
zadanie zostało utrzymane i w związku z czym będziemy starać się o dotację zewnętrzną na
jego realizację.
Radny Włodzimierz Sikorski zapytał o kolejną inwestycję  dotyczącą ulicy Jarzębinowej w
Rzekuniu, skąd planowane są środki na jej przebudowę.
Wójt Gminy Przypomniał, że nastąpiło przeprojektowanie w związku ze zmianą technologii
na bardziej optymalną. Jeśli chodzi o środki finansowe- będziemy się starać pozyskać je z
Funduszu Dróg Samorządowych.
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2023 rok.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca  Rady  Gminy poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
uchwalenia uchwały budżetowej na 2023 rok wraz z przyjętą autopoprawką. Radni uwag nie
zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr LIX/443/2023 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 5
Radny  Włodzimierz  Sikorski   zapytał  –  kto  pokrywa  koszty  nabycia  gruntów w drodze
darowizny?
Pan  Sekretarz  Gminy  wyjaśnił,  że  koszty  notarialne  pokrywa  gmina  ponieważ  staje  się
właścicielem gruntu.
Radny Stanisław Dmochowski zapytał czy ulica ma już nazwę?
Wójt Gminy wytłumaczył, że nazwę nadaje się po wpłynięciu wniosku od zainteresowanej
strony do urzędu. Jeśli chodzi konkretnie o omawiany przypadek to nikt jeszcze nie wystąpił
do gminy o nadanie nazwy tym drogom.
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie wyrażenia
zgody  na  nabycie  w  drodze  darowizny  przez  Gminę  Rzekuń  nieruchomości  gruntowej
niezabudowanej  oznaczonej  numerem geodezyjnym 60/5  o  pow.  0,1284  ha  położonej  w
obrębie Czarnowiec gm. Rzekuń.
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Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody  na  nabycie  w  drodze  darowizny  przez  Gminę  Rzekuń  nieruchomości  gruntowej
niezabudowanej  oznaczonej  numerem geodezyjnym 60/5  o  pow.  0,1284  ha  położonej  w
obrębie Czarnowiec gm. Rzekuń. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
-Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr LIX/444/2023 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie  wyrażenia
zgody  na  nabycie  w  drodze  darowizny  przez  Gminę  Rzekuń  nieruchomości  gruntowych
niezabudowanych – drogi wewnętrzne, oznaczonych numerami geodezyjnymi: 503/13 o pow.
0,0356 ha, 503/15 o pow. 0,0899 ha położonych w obrębie Dzbenin gm. Rzekuń.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody  na  nabycie  w  drodze  darowizny  przez  Gminę  Rzekuń  nieruchomości  gruntowych
niezabudowanych – drogi wewnętrzne, oznaczonych numerami geodezyjnymi: 503/13 o pow.
0,0356 ha, 503/15 o pow. 0,0899 ha położonych w obrębie Dzbenin gm. Rzekuń. Radni uwag
nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
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- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr LIX/445/2023 została podjęta jednogłośnie.
Radny Rafał Kaczmarczyk opuścił salę. W obradach uczestniczy 13 radnych.
Ad. 7
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że przed sesją Pan Sołtys Czarnowca wystąpił
z  prośbą  o  udzielenie  mu  głosu  przy  omawianiu  punktu  związanego  z  przystankami
komunikacyjnymi. 
Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu sołtysowi Markowi Karczewskiemu.
Radny Rafał Kaczmarczyk wszedł na salę. W obradach uczestniczy 14 radnych.
Pan sołtys wystąpił z prośbą do Rady Gminy Rzekuń o niepodejmowanie uchwały, ponieważ
w Czarnowcu jest przystanków więcej niż uwzględniono w załączniku do projektu uchwały.
Radni Dariusz Olech oraz Włodzimierz Sikorski opuścili salę. W obradach uczestniczy 12
radnych. 
Wójt Gminy omówił kwestię własności przystanków, zaznaczył, że nie wszystkie przystanki,
które stoją na terenie gminy należą do gminy. 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały  w sprawie  określenia  przystanków komunikacyjnych  zlokalizowanych na  terenie
gminy Rzekuń, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Rzekuń oraz warunków i
zasad korzystania z tych przystanków.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Radni Dariusz Olech oraz Włodzimierz Sikorski weszli na salę. W obradach uczestniczy 14
radnych. 
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia
przystanków  komunikacyjnych  zlokalizowanych  na  terenie  gminy  Rzekuń,  których
właścicielem lub zarządzającym jest  Gmina Rzekuń oraz warunków i  zasad korzystania z
tych przystanków Rady Gminy Rzekuń. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
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- Anna Wojsz – wstrzymuję się
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 głos wstrzymujący, głosów przeciw nie było.
Uchwała nr LIX/446/2023 została podjęta.

Ad. 8
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/118/2016 z dnia 29 lutego 2016 r. (zmienionej
Uchwałą Rady Gminy Rzekuń XLVI/350/2022 z dnia 25 lutego 2022 r.) w sprawie określenia
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne
usługi  opiekuńcze,  z wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób
z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego
zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zmiany
uchwały  Nr  XIV/118/2016  z  dnia  29  lutego  2016  r.  (zmienionej  Uchwałą  Rady  Gminy
Rzekuń  XLVI/350/2022  z dnia  25  lutego  2022  r.)  w sprawie  określenia  szczegółowych
warunków  przyznawania  i odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i specjalistyczne  usługi
opiekuńcze,  z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi,  oraz  szczegółowych  warunków  częściowego  lub  całkowitego  zwolnienia
z opłat oraz trybu ich pobierania. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr LIX/447/2023 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 9
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku
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lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób
objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca  Rady  Gminy poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
podwyższenia  kryterium dochodowego uprawniającego  do  przyznania  pomocy  w zakresie
dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim
rządowym programem "Posiłek w szkole  i w domu"  na  lata  2019-2023.  Radni  uwag nie
zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr LIX/448/2023 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 10
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2023 rok.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2023 rok.
Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
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- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr LIX/449/2023 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 11
Przewodnicząca Rady Gminy   na wniosek złożony przez Sołtysa Czarnowca udzieliła mu
głosu.
Radny Rafał Pupek i Jerzy Konopka opuścili salę. W obradach uczestniczy 12 radnych.
Pan  Sołtys  Marek  Karczewski prosił  o  informację  ilu  mieszkańców  wzięło  udział  w
konsultacjach,  oraz  czy  zapis  „  konsultacje  uważa  się  za  ważne  bez  względu  na  liczbę
uczestniczących w nich osób” dotyczy sołectwa czy globalnie gminy?
Wójt Gminy odpowiedział na pytania Pana Sołtysa.
Radny Rafał Pupek i Jerzy Konopka weszli na salę. W obradach uczestniczy 14 radnych.
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XVIII/66/2007  Rady  Gminy  Rzekuń  z  dnia  15
października 2007 roku w sprawie uchwalenia statutów sołectw.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zmiany
uchwały nr XVIII/66/2007 Rady Gminy Rzekuń z dnia 15 października 2007 roku w sprawie
uchwalenia statutów sołectw. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – wstrzymuję się
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – wstrzymuję się
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – wstrzymuję się
- Włodzimierz Sikorski – wstrzymuję się
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za
Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 4 głosy wstrzymujące , głosów przeciw nie
było. Uchwała nr LIX/450/2023 została podjęta.
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Ad. 12
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii  w sprawie projektu
uchwały w sprawie  planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz
ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  w  2023  r.  za  kształcenie  nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest
Gmina Rzekuń.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca  Rady  Gminy poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  planu
dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  oraz  ustalenia  maksymalnej
kwoty dofinansowania opłat w 2023 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i
placówkach  oświatowych,  dla  których  organem prowadzącym jest  Gmina  Rzekuń.  Radni
uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr LIX/451/2023 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 13
Przewodnicząca Rady Gminy  otworzyła dyskusję w sprawie projektu uchwały  w sprawie
ustalenia  stawki  za  1  kilometr  przebiegu  pojazdu  w  zakresie  określenia  zwrotu  kosztów
dowożenia rodzicom dzieci niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Rzekuń do
szkół i przedszkoli. Radni uwag nie zgłaszali. 
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  ustalenia
stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w zakresie określenia zwrotu kosztów dowożenia
rodzicom dzieci  niepełnosprawnych  zamieszkałych  na  terenie  Gminy  Rzekuń  do  szkół  i
przedszkoli.
W głosowaniu  jawnym – imiennym, na  stan 14 radnych,  obecnych jest  14.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
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- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr LIX/452/2023 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 14
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności
Komisji.
Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska
przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji.
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił sprawozdanie z działalności
Komisji.

Ad. 15
Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami Wójta Gminy Rzekuń.

Ad. 16
Radny Rafał Pupek zapytał czy jest już coś wiadomo w sprawie mostu w Teodorowie?
Sołtys  Marek  Karczewski zapytał  na  jakim  etapie  są  prace  dotyczące  ul.  Świerkowej
pomiędzy Tobolicami,  a Czarnowcem oraz czy została uwzględniona prośba odnośnie nie
robienia tam chodników ?
Ad. 17
Wójt  Gminy odpowiadając  na  pytanie  Radnego  Rafała  Pupka  wyjaśnił,  że  Pan  Starosta
Powiatowy  po  zakończeniu  procedury  przetargowej  będzie  wiedział  jak  finansowo
przedstawiać się będą oferty i czy Starostwo będzie mogło się z tego wywiązać.
Wójt Gminy zaproponował Panu Sołtysowi Markowi Karczewskiemu wspólne spotkanie z
inżynierem,  który  zajmuje  się  inwestycją   drogi  Świerkowej  podczas,  którego  wszelkie
wątpliwości zostaną omówione.

Ad. 18
Sołtys Borawego Pan Krzysztof Szwed  poruszył temat wywozu odpadów.
Sołtys Nowej Wsi Wschodniej  zasugerował, że z uwagi na rzadki odbiór niektórych frakcji
odpadów typu szkło czy papier mieszkańcy nie mając gdzie tego przechowywać nie segregują
tych odpadów. Warto by było zastanowić się nad częstotliwością odbioru m. in. papieru, szkła
czy plastiku.
Rozpoczęła się dyskusja w tym temacie.
Radny Włodzimierz Sikorski opuścił salę. W obradach uczestniczy 13 radnych.
Radny Jerzy Konopka poruszył sprawę autobusu linii nr 5 MPK.

Ad. 19
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Przewodnicząca  Rady  Gminy stwierdziła,  że  porządek  obrad  został  wyczerpany,
podziękowała wszystkim za przybycie, po czym zamknęła obrady LIX zwyczajnej sesji Rady
Gminy Rzekuń.

      Protokolant  Przewodnicząca Rady

Małgorzata Paśnikowska Małgorzata Żebrowska
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